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Záznam  
zo zasadnutia  Komisie výstavby, územného plánu a turizmu MsZ v Michalovciach,  

uskutočneného dňa 8. 10. 2018 
prítomní: podľa prezenčnej listiny  
  
Rokovanie otvoril a  viedol MUDr. Benjamín Bančej, zástupca primátora mesta. Po privítaní 
prítomných dal návrh na doplnenie programu zasadnutia komisie. Komisia pokračovala podľa 
programu:  

1. Informácia o stave spracovania a implementácie projektov zo štrukturálnych fondov  
2. Diskusia k prerokovanej problematike  
3. Rôzne 

 
K bodu 1.: Informácia o stave spracovania a implementácie projektov zo štrukturálnych fondov  
Informáciu podala RNDr. Jana Machová, vedúca odboru informatizácie a grantov MsÚ. V plánovacom 
období 2015 až 2020 mesto získalo fin. prostriedky z externých zdrojov v objeme 7, 8 mil. €, 
spolufinancovanie bolo vo výške 0,5 mil. €.  
 
V súčasnosti odbor zabezpečuje tieto projekty:  

- Komunitné centrum Ul. mlynská – po ukončení záverečnej kontroly a zúčtovaní bude projekt 
ukončený 

- V súčasnosti odbor sa zabezpečuje personál komunitného centra – 3 pracovníkov, projekt by 
mal zahŕňať náklady na mzdy týchto pracovníkov do októbra 2019.  

- Terénna sociálna práca – projekt zabezpečuje 3 terénnych pracovníkov a 3 asistentov, má 
trvať do decembra 2019 

- Rekonštrukcia Materskej školy Ul. S. H. Vajanského – práce boli začaté plánované ukončenie 
je v mesiaci jún 2019 

- Cyklotrasa – mesto získalo zdroje z IROP. Po verifikácii verejného obstarávania, sa plánuje 
realizácia 2. a 3. časti cyklotrasy v roku 2018, realizácia 1. časti  bude realizovaná v r. 2019. 

- Zriadenie chemickej učebne na Základnej škole na Ul. kpt. Nálepku, prebieha verifikácie 
verejného obstarávania, následne kontrola KSK a verejná súťaž na zhotoviteľa.  

- Realizácia revitalizácie sídliska Západ, nakoľko Úrad KSK nepodpísal zmluvu, pripravuje sa 
zmluva na Ministerstve pôdohospodárstva a následne realizácia.  

- Prevencia kriminality – ministerstvo vnútra poskytlo 20 tis. € na rozšírenie kamerového 
systému v meste, realizácia je plánovaná v r. 2019.  

- Cezhraničná spolupráca Maďarsko – Slovensko – Rumunsko – Ukrajina,  mesto Michalovce za 
zapojilo do tohto spoločného projektu, v rámci ktorého je plánovaná rekonštrukcia objektu 
Zlatý býk na mestskú galériu a informačné centrum. Mesto dostalo pochvalu za kvalitný 
projekt, kde z 300 podaných projektov bolo schválených 11. Predpokladaný začiatok je v r. 
2019, bude prínosom pre cestovný ruch v Michalovciach a okolí. 

- Spolupráca s mestom Ivano-Frankovsk – cieľom projektu je vybudovanie elektronabíjacích 
staníc pre elektromobily. V trámci projektu je plánovaná i konferencia elektromobility.  

 
Z dotácii mesto vybudovalo: 

• detské ihriská: 
- na sídlisku SNP – dotácia Nafta a. s.       
- na sídlisku Juh, Ul. okružná – dotácia z úradu vlády SR a Nafty a. s. 
- na sídlisku Juh, Ul. špitálska, Murgaša – dotácia SPP      
- na Nám. osloboditeľov – dotácia BSH 

• Nasvetlenie prechodu pre chodcov na Ul. T. J. Moussona – nadácia ČSOB       
• EKOOBEC 2018 – zakúpenie svietidiel, Materská škola Ul. Masarykova - Nadácia Pontis 
• Rekonštrukcia telocvične II. Základnej školy Ul. J. Švermu.   
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Plánované projekty:  

- na zabezpečenie rómskych hliadok, 12 príslušníkov na r. 2019 - 2020 
- zabezpečenie 33 opatrovateliek na r. 2019 – 2020  
- vzdelávanie seniorov  
- komunitné práce na Ul. mlynskej.  

  
Diskusia:  
Ing. Ebský – mal návrh na lepšiu prezentáciu projektov, nakoľko občania sú o nich málo informovaní  
MUDr. Bančej – v dvojtýždenníku Michalovčan boli postupne uverejňované projekty, v rámci ktorých 
mesto získalo cudzie finančné zdroje    
Ing. Kapitán – mal návrh vydať tlačovú správu, formou tabuľky, čo sa urobilo v rámci projektov zo 
štrukturálnych fondov  
MUDr. Bančej – poďakoval odboru informatizácie a grantov a všetkým, ktorí spolupracovali na 
projektoch  
JUDr. Juričko – priklonil sa k vydaniu tlačovej správy, čo sa urobilo v oblasti získavania fin. 
prostriedkov z fondov EÚ a dotačných politík 
MVDr. Kostovčík – mal dotaz, či bola podpísaná zmluva na rekonštrukciu objektu Zlatý býk      
RNDr. Machová – zatiaľ nebola zmluva podpísaná  
MVDr. Kostovčík – mal dotaz či sa robí na projekte cyklotrasy spol. Mas duša  
RNDr. Machová – mesto nemá informácie, je len podporovateľ.  
  
ZÁVER:  
Komisia vzala, Informáciu o stave spracovania a implementácie projektov zo štrukturálnych 
fondov, na vedomie.   
 
K bodu: Rôzne  
Ing. Ebský – mal dotaz na úpravu fasády objektu na nároží ulíc: Duklianskej a Nám. osloboditeľov (Fun 
café) 
MUDr. Bančej – jedná sa o objekt vo vlastníctve súkromnej osoby, a pokiaľ nedochádza k ohrozeniu 
občanov, mesto nemá možnosti na nariadenie úprav fasády.   
 

Nakoľko program komisie  bol vyčerpaný, MUDr. Benjamín Bančej, rokovanie ukončil. Komisia 
v mesiaci  november 2018 je plánovaná na  5. novembra o 14. 00 hod.          
                                                   
 
 
                                                                                              Ing. Ján Ďurovčík,  CSc.  
                                                                                                   Predseda komisie  
 
 
 
 
Zápisnica sa doručí: 
- všetkým členom komisie 
- všetkým prizvaným 
- Ing. Zdenko Vasiľ - prednosta  MsÚ  
- Anna Čurmová - organizačný  odbor 
 
 
 
Zapísala: Ing. Helena Francúzová, zapisovateľka komisie 
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